
 
Kehitys- ja keskusteluasiat 
   
Elinvoimalautakunta 27.04.2021 § 42    
      
 
 

1. Ilvesvuori Pohjoisen yritysalueelle muodostettavaa tonttia koskeva esisopimus, Kesko 
Oyj:n kaupanalan logistiikkakeskus. Tämä kohta käsiteltiin §:n 31 jälkeen. 

a) Järvenpää kävi läpi asiaa. 
 

2. Elinkeinojen kehityssuunnat 2021 
a) Kokkonen kertoi elinkeinojen kehittämisen yleisistä suunnista. 

 
3.  Kehityspäällikön ajankohtaiskatsaus 

a) Kokkonen kertoi tiivistetysti strategian toteutumiskyselyn tuloksista. 
b) Kokkonen kertoi työllisyydenhoidon ajankohtaisia asioita. 

 
4. Teknisen johtajan ajankohtaiskatsaus 

a) Lehtonen kertoi omakotitalotonttien luovuttamisesta, luovuttamistahdin 
nopeuttamisesta ja näihin liittyvistä asioista.  

b) Lehtonen kertoi maankäytön tavoiteohjelman (MATAn) laadinnan siirtämisestä 
vastaamaan kuntastrategian laadintaprosessin aikataulua. 

c) Lehtonen kertoi hallintosäännön päivittämisen tilanteesta. 
 

5.  Rantala painotti koko kunnan kehittämisessä myös kylien roolia.  
 

6.  Räty kysyi, että onko yksityiset maanomistajat olleet yhteydessä kuntaan 
kaavoitusasioissa. 
 

7.  Haapalainen toi esiin sen, että raskaanliikenteen rekkaparkeista on seudulla puutetta. 
Haapalainen tiedusteli kunnan näkökulmia asiaan.  
 

 
  

   
 

  
 

 
  

 
 


